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Vragen voor het vragenhalfuur raad 25 oktober 2016 
 
 
 
 

 
Voorzitter, 
 
Met betrekking tot de huidige Temple hebben ons de navolgende 
verontrustende berichten bereikt; 
 

1. Er zou actief gehandeld worden in verdovende middelen 
2. Bij de opening is er een vechtpartij geweest met een ziekenauto uitruk tot gevolg. 

(hiervan circuleert zelfs een filmpje op internet) 
3. Bij het recente optreden van DJ Boef is het zo uit de hand gelopen dat er 6 ambulances 

uitgerukt zijn voor de Temple 
4. Ondanks dat een Bibob onderzoek voorschrijft dat dit dient te zijn afgerond voordat de 

exploitatie vergunning wordt verstrekt is dit niet het geval 
 
Ondanks dit alles heeft de burgemeester tijdens een recente Cie MISB aangeven dat alles onder 
controle en onder toezicht plaatsvind. 
 
Onze vragen 

1. Is u bekent met en gedoogd u derhalve de handel in verdovende middelen in de Temple? 
2. Was deze vechtpartij met ziekenauto inzet bij u bekend en welke correctieve maatregelen 

zijn derhalve genomen? 
3. De geëscaleerde situatie rondom het optreden van DJ Boef moet u ook gemeld zijn, 

waarom is de raad niet geïnformeerd over een dergelijke zorgwekkende ontwikkeling?  
4. Hoe is toezicht en handhaving geregeld, momenteel en als aanpassing op de incidenten? 
5. Heeft u middels de wet Bibob toegepast middels het vragenformulier of heeft u een 

uitgebreid onderzoek aangevraagd? 
6. Wat is de status van dit onderzoek momenteel? 
7. Waarom is met het verstrekken van de exploitatie vergunning niet gewacht tot dat dit 

onderzoek was afgerond? 
Tot zover onze vragen. 

 
 
Ad Jongenelen 
Fractie Burgerbelang 
 


